

Proposed amendments to *College of Physicians and Surgeons of Manitoba General Regulation*
(The Regulated Health Professions Act)
Consultation draft

Projet de modification du *Règlement général sur l'Ordre des médecins et chirurgiens du Manitoba*
(Loi sur les professions de la santé réglementées)
Ébauche pour consultation

Manitoba Regulation 163/2018 amended

1 The *College of Physicians and Surgeons of Manitoba General Regulation*, Manitoba Regulation 163/2018, is amended by this regulation.

2 Subclause 3.19(1)(b)(v) is replaced with the following:

(v) the applicant

(A) satisfactorily completed at least one year of post-graduate clinical training in family medicine that meets the requirements of subclause (iv),

(B) has had a total of at least 960 hours of practice experience in family medicine in the preceding 36 months, and

(C) has independently engaged in the practice of family medicine for at least two years since completing post-graduate clinical training;

Modification du R.M. 163/2018

1 Le présent règlement modifie le *Règlement général sur l'Ordre des médecins et chirurgiens du Manitoba*, R.M. 163/2018.

2 Le sous-alinéa 3.19(1)b)(v) est remplacé par ce qui suit :

(v) elle répond aux exigences suivantes :

(A) elle a terminé avec succès au moins une année d'études supérieures de niveau clinique en médecine familiale qui satisfont aux critères du sous-alinéa (iv),

(B) elle a acquis une expérience pratique en médecine familiale d'au moins 960 heures au cours des 36 mois précédents,

(C) elle a exercé la médecine familiale de façon indépendante pendant au moins deux ans après avoir terminé ses études supérieures de niveau clinique;